
Angående beslutet 180925 i Göteborgs Kulturnämnd

Vår önskan och förhoppning på Göteborgs Stad har under många år varit enkel och tydlig. En rimlig 
finansiering som sträcker sig över en längre tidshorisont.

Tyvärr fick vi inte alls de signaler eller det beslut vi hoppats på utan tvärtom hänvisas vi till den nya 
stödformen verksamhetsstöd som skall sökas i stor konkurrens med fria kulturverksamheter. Vi i  
Göteborg Wind Orchestra (GWO) är idag ordentligt besvikna över hanteringen och den fortsatta bristen 
på tydlighet från Göteborgs kulturpolitiker och tjänstemän.

Vi samlar nu ihop oss, fokuserar på den viktiga konsertverksamheten vi har framför oss i höst, planerar 
för en god verksamhet nästa år och framförallt kämpar vidare. Inte minst tack vare det enorma stöd vi 
får från allmänhet och musiksverige. Stort tack för det och vi behöver det även i fortsättningen.

Oklarheterna kring vad staden egentligen vill kvarstår men för oss är det självklart att Göteborgs Stad 
har ett tydligt delansvar för att ge GWO rimliga förutsättningar att verka. Vi vet nu att det är många 
som delar denna åsikt och som uppmärksamt följer vad kulturnämnden och förvaltningen gör.

Vi kommer att agera på nytt med skarpa synpunkter till kulturnämnden. Vi kommer att agera så kraft-
fullt vi kan för att motverka att den neddragning av verksamhetsstödet som kulturförvaltningen avi-
serat som en möjlig effekt av de politiska besluten inte ska bli verklighet. Det skulle vara en direkt hot 
mot vår existens.

Vi kommer att arbeta tillsammans med ett antal goda krafter som i verklig aktivitet vill vår framgång.

Vi tänker inte låta blåsmusiken tystna.

/ Styrelse och personal Göteborg Wind Orchestra


